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Referat fra Fladså Hallens bestyrelsesmøde onsdag 19.april 2023 kl. 15.30  

 

Stig Hansen viste rundt i hallen fra kl. 14.30 – kl. 15.30 

 

Indbudte: Pia Nygaard (PN), Steffen Jørgensen (SJ), Ole Hansen (OH), Birthe Grand (BG), 

Flemming Lykke Jensen (FLJ), Annette Olsen (AO), Ole Bundgaard (OB), Niels True (NT), Lis-

bet Skov (LS), Stig Hansen (SH) 

   

Referent:  OH           

 

Punkt  Referat nr. 2 - 2023 

 

  Pkt. 1  

  Godkendelse af    

  referat 

 

 

Bestyrelsesreferat fra det konstituerende møde torsdag d. 30.marts blev 

godkendt og underskrevet af alle. 

 

Pkt. 2 

Forretningsorden 

 

   

  Bestyrelsen godkendte Fladså Hallens Forretningsorden for bestyrelsens  

  arbejde. 

  Forretningsordenen er således gældende fra onsdag den 19.april   

  2023. 

    

   

 

Pkt. 3  

  Nedsættelse af    

  Forretningsudvalg 

 

 

  I henhold til hallens Vedtægter §7 og Forretningsordenen §7 ned- 

  sætter bestyrelsen et Forretningsudvalg på 3 personer. 

 

  Valgt blev: 

  Formand Ole Hansen 

  Næstformand Steffen Jørgensen 

  Kasserer Birthe Grand  

 

 

Pkt. 4 

  Bestyrelsen – bor-  

  det rundt. 

 

 

Det enkelte medlem af bestyrelsen orienterer om forhold af interesse for 

medlemmerne siden sidste møde. 

Det blev besluttet, at spørgsmålet om fornyet ibrugtagning af svømmehal-

lens saunaer udsættes til bestyrelsesmøde efter sommerferien.  

 

 

Pkt. 5  

  Daglig leder har or- 

  det  

 

 

SH fortalte om Fladså Hallens driftsforhold: 

• Ny lysdæmper i Kultursalen er nu monteret.  

• Opsætning af ledbelysning i idrætshallen opgivet, da nuværende ar-

maturers spoler ikke matcher nye ledlys rør.  

• El - Hovedtavle og 3 el - undertavler påbegyndes skiftet i uge 26 

pris 299.000 kr. excl. moms - der udfærdiges lovpligtig el- attest  

• Tagreparation sat i ordre nu pris 89.000 kr. excl. moms  – det reg-

ner ind i idrætshallen ved slagregn. 

• Ved Service på hallens gasfyr for 2 år siden blev det krævet, at 

pakninger mv. skulle skiftes, inden næste service, da der kan fore-

komme røggas udslip. Udskiftning er ikke sket, derfor ingen service 

før reparationen er udført. – anslået pris 30.000 kr. excl.moms. 

 

  Der er desværre begået hærværk på de to herre omklædningsrum ved 

  idrætshallen – 4 lysarmaturer smadret og 1 stikkontakt sparket ned fra    

  vægmonteringen.  

  Regning fremsendt til de ansvarlige for skaderne. 
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  Retningslinjerne for skolens brug af idrætshallen skærpes, i første omgang  

  frem til sommerferien, dvs. idrætslæreren skal låse eleverne ud og ind til  

  idrætsundervisningen – gælder på hverdage fra kl. 08.00 – kl. 15.30. 

 

  Brandeftersyn i hallen gav nogle anmærkninger om ændringer og forbed- 

  ringer i hele halkomplekset – frist for udbedring inden 31.12.23,  hvor nyt  

  brandsyn kan forventes. 

  Hallen får brug for rådgivning fra en brandteknisk rådgiver – Stig og Birthe    

  er på opgaven. 

 

  Dialogmøde med foreningerne onsdag d. 15.marts, hvor de deltagende  

  foreninger udtrykte tilfredshed med samarbejdet med hallen  

  – læs evt. referat fra dialogmøde på hallens hjemmeside.  

   

 

  Der blev spurgt til åbning af svømmehallens saunaer og svaret er, at  

  Fladså Hallens el-tavler ikke for nuværende kan bære den elbelastning  

  saunaerne medfører. 

 

Halfordelingsmøde mandag den 17.april 2023 blev aflyst, idet de fleste ti-

der blev tildelt efter ønske. 

Tilbage står tidsfordeling mellem to foreninger om torsdagen, hvilket hal-

len tager sig af. 

 

Halfordeling af timer i svømmehallen er afholdt og benyttelsesgraden i 

svømmehallen nærmer sig meget stærkt ”fuldt hus.” 

 

Generel oprydning i hallen er i fuld gang. SH indkalder til en arbejdsdag i 

maj måned (medbring trailer, arbejdshumør m.m.) 

 

 

Pkt. 5 A 

  Daglig leder – per- 

  sonale forhold 

 

Personalesager behandles altid som lukket punkt, dvs. referat fra punktet 

medtages ikke på hjemmesiden. 

Stig fortalte om den øjeblikke personalesituation. 

 

 

Pkt. 6  

  Fladså Håndbold   

  og brug af harpiks 

   

 

 

 

Fladså Håndbold ønsker at spille med harpiks i hallen for hold fra U-15 om 

torsdagen samt ved nogle stævner i weekenden henover året.  

 

Bestyrelsen vil gerne imødekomme håndboldens ønske på et senere tids-

punkt. 

Bestyrelsen træffer beslutning om spil med harpiks, når der foreligger en 

nærmere afklaring af: 

 

• Om der kan findes økonomi i budgettet til at hallens gulv kan blive 

oplakeret, idet det nuværende gulv er meget slidt og svært at ren-

gøre for harpiks. 

• Møde med håndbolden for en drøftelse af håndboldens muligheder 

for at bidrage med retningslinjer, selvfjerner rengøring, økonomi 

mv. 

• Pris for ekstern rengøringshjælp efter harpiks brug, dvs. kl. 22.00. 

• Vil Næstved kommune bidrage til finansiering af timeforbrug til ren-

gøringen. 

• Erfaring fra andre haller med fjernelse af harpiks fra gulvtæppebe-

lægning på hallens tribuner, samt fra murstensvæg. 
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Bestyrelsen meddeler således Fladså Håndbold afslag på spil med harpiks i 

sæsonen 2023/2024. 

 

 

Pkt. 7.  

  Hallens økonomi 

 

 

Kasserer Birthe Grand orienterede om hallens økonomi. 

 

Det af Næstved Kommune godkendte budget for 2023 udviser et under-

skud på kr. 2.016.327 med et godkendt kommunalt tilskud på kr. 

2.500.000. Budget er udarbejdet ud fra de gældende energipriser august 

2022. 

 

Efterfølgende er belægningen i svømmehallen udvidet betydeligt og ener-

gipriserne er igen faldet. 

En revision af budgettet ud for de gældende oplysninger dags dato vil det i 

stedet udvise et underskud på ca. kr. 870.000. 

 

De igangsatte arbejder for vedligeholdelse – jf. punkt 5 – vil beløbe sig til 

ca. 500.000 kr. og der er i budgettet afsat i alt 700.000 kr. 

Det af Næstved Kommune bevilligede energitilskud for 2022 vil blive regu-

leret når de sidste regninger på energi er modtaget. 

 

Saldobalance for 1. kvartal af 2023 foreligger ikke endnu. Vil blive frem-

sendt til bestyrelsen efterfølgende. 

 

 

Pkt. 8 

  Generalforsamling  

den 30.marts 

 

 

Evaluering af generalforsamlingen den 30.marts 2023. 

 

Bestyrelsen besluttede, at Ole H. laver en oversigt over de emner/temaer, 

der skal indgå i kommende generalforsamling. 

 

  Hallens 50 års jubilæum - punkt på bestyrelsens næste møde 

 

  Ad hoc sponsorudvalg - Ole H. efterlyser i hallens næste nyhedsbrev per 

  soner, der har interesse i at arbejde med i det udvalg. 

 

  Ad hoc gruppe til fondsansøgning til nyt halgulv- Pia arbejder videre med  

  opgaven med at finde sponsorer. 

 

  Hallen bør åbne mere op, indmeldelsesfolder husstandsomdeles 

  Bestyrelsen sender snarest kommentarer/tilføjelser til folder udarbejdet af      

  Ole B., som foranlediger endelig folder udgave sendt til trykning. 

  Formålet er at få flere medlemmer, således omdeles i hele Gl. Fladså i au- 

  gust måned. 

  Medlemskab gælder resten af år 2023 og hele år 2024. 

 

  Ad hoc interesseudvalg – se efter hallens brugeres ønsker og behov 

  Punkt på bestyrelsens næste møde. 

 

 

Pkt. 9 

Kultursalen 

 

 

  Punktet blev udsat til næste møde. 

 

 

Pkt. 10 

Gaveregulativ 

 

 

  Bestyrelsen vedtog det forelagte ”gaveregulativ,” der herefter gøres gæl- 

  dende for hallens funktionæransatte m.fl. efter de nævnte retningslin- 

  jer. 
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Pkt. 11 

Skiltereklamer 

 

 

Punktet blev udsat til næste møde. 

 

Pkt. 12 

Nyt møde 

 

   

 

  Nyt møde afholdes mandag den 26.juni 2023 kl. 16.00 – kl. 18.00. 

 

Pkt 13 

Eventuelt 

 

 

Fladså Hallen har modtaget tilbud om gratis udendørs teaterforestilling fra 

Næstved Kommune og Egnsteatret Dansk Rakkerpak 

 

Teaterstykket ”Blonde Jane” varer 60 minutter og tænkes opført bag 

Fladså Hallen torsdag den 15.juni – aftenforestilling. 

 

Stig Hansen og Lisbet Skov ansøger på vegne af Fladså hallen om at få fo-

restillingen til Mogenstrup. 

 

Målgruppe er alle borgere med interesse for udendørs teater. 

 

Det enkelte bestyrelsesmedlem er velkommen til at tilbyde sin medhjælp 

på dagen. 

  

        

 

 

                                                 

                                                       

  

 

 

 

 

 

  

   

 

  

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 


